
Referat af elevrådsmødet torsdag den 15. september 2022. 

 

1) Info om elevrådets arbejde i dette skoleår. 

Som kontaktlærer for elevrådet informerede jeg om, at grunden til at både repræsentanten og 

suppleanten var indkaldt til mødet var, at det var vigtigt, at alle de valgte fik info om, hvordan et 

elevråd arbejder. 

Jeg fortalte også om, at der faktisk ikke er ting, som ikke kan tages op i elevrådet, men at det kan 

bringes videre til bestyrelsen/ledelsen, som så vil tage sagerne op. 

 

2) Valg af formand og næstformand. 

Liva B (7.kl.) Josephine (8.kl.) og Sarah (9.kl.) ønskede at stille op til posten, og derfor skulle der 

stemmes om det. 

Stemmefordelingen blev således: 

Liva fik 8 stemmer 

Sarah fik 5 stemmer 

Josephine fik 3 stemmer 

Derfor er Liva valg som formand og Sarah bliver næstformand. 

 

3) Evt. 

Jeg fortalte, at elevrådet var nødt at tjekke elevintra, da det er har, der bl.a  indkaldes til kommende 

møder. 

- Der afholdes møder en gang om måneden - dog ikke i december. 

- Formanden deltager i skolens bestyrelsesmøder 2 gange årligt - efterår/forår. 

Efter mødet aftalte formand, næstformand og jeg de kommende møder for elevrådet. 

- Næste møde er aftalt til: 

Torsdag den 27. oktober kl. 10.30 på biblioteket. 

Ønsker man noget taget op på møderne, skal formanden have besked senest 10 dage før mødet. 

 

Ref.: Thomas 

 

 

 

 


